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Närvarande: 

Jessica S, Anna E, Nicolas B, Katarina S, Gabriella S, Jenny A, 

Michael Å  

 
1. Mötet öppnade 
2. Dagordningen fastställdes.  
3. Föregående protokoll gicks igenom. 

 
 

4. Ekonomi 
a. Ekonomirapport:  

Ingen överlämning har gjorts ännu. Katarina har dosa men 
inte kommit i gång helt. 

  
b. Sponsring:  

Michael lämnade en rapport om sponsringsläget. Vilande 
läge. Planer på att skicka ut ett julkort. 
 

c. CH läktare 
Bygglov inlämnat, Lars-Ove har tagit bort brädorna på 
bänkarna och Janne har börjat gräva.  
Beviljat bidrag från kommunen på 20 000kr till projektet. 
Dags för uppstart av arbetsgrupper. 
Nicolas får uppdrag att skicka ut förfrågan om vilken grupp 
man vill ingå i. 
 

5. Information 
a. Söndagsmöte:  

Nicolas rapporterade från söndagsmötet. 
Uppstart av nytt koncept i februari. 
Ledare konferens 15/1. Anna E checkar av lokalen. 

 
b. Huvudstyrelse:  

-Fortsatt fokus på attraktionsgrupperna. 
-Tennisen ska prova på ett nytt koncept som är ett 
mellanting av tennis och paddel. 
-Skidor har fått in mycket sponsring genom att uppdatera 
skyltarna i spåret- 
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-Hockeyn har fortsatt svårt med att hitta folk till styrelsen. 
-Curling finns att prova på fredagar 
 
 

c. HÖFF: 
Det har varit årsmöte. 
GNIF har varit i kontakt med några spelare. En spelare 
skall provträna med GNIF. 
 

d. SVFF/ UFF:  
Inget att rapportera 

 
 

6. Fotbollsverksamheten 
 

a. Seniortränare 2022 
Inget att rapportera 
 

b. Lars-Oves rapport 
-Saknas fortfarande en del verksamhetsberättelser. L-O 
skickar ut påminnelse. 
-FP07/08, P09, P10 och P12 tränar inomhus. L-O skickar 
ut om att tider finns. 
- Saknas fortfarande matchställ. L-O påminner. 
-Vattnet stängs av 29/11 
 

c. Arbetsgrupper 
Mötet diskuterade arbetsgrupperna och beslutade att vi … 
 

 
 

7. Anläggningar 
a. Fotbollsplaner/IP:  

-Röjsåg inköpt och arbetet utfört med att röja av kring IP. 
 

b. Lägergården:  
- 2 rum bokade i lägergården 26-28/11 
 

c. Cafeterian:  
Inget att rapportera 
 

8. Övriga frågor 
-Lyktstolparna vid grusplanen, hur blev det med dem? 
Michael undersöker om de går att återanvända. 
-HLR utbildning planeras. Pernilla Ingvarsson har meddelat att 
hon kan hjälpa till. 
-Länsförsäkringar ”ledare som lyssnar” Vi bör se till att få 
återkoppling från våra ledare som genomfört den. Vi ställer frågan 
på nästa söndagsmöte. 
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9. Nästa möte: 

 
Onsdag 14 december 2021 

          
 


